

## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde onsdag d. 9. marts 2022.

|                   |  |
|-------------------|--|
| <b>Deltagere:</b> | Bestyrelsesmedlemmer: Ida Cordtz(IC), Janni Geer(JG), Michael Nielsen(MN), og Annette Witt(AW).  |
| <b>Afbud:</b>     | Driften: Jan Abel(JA) og Søren Martinussen(SM).  |
| <b>Udeblevet:</b> | Bestyrelsesmedlem: Dirk Fischer(DF)  |
| <b>Referent:</b>  | AW   |
| <b>Dagsorden:</b> | <ol style="list-style-type: none"><li>1. Godkendelse af referat</li><li>2. Driften<ol style="list-style-type: none"><li>a) Status på igangværende opgaver<ol style="list-style-type: none"><li>i. Indkørslen ved campingvognsparkeringen.</li></ol></li><li>b) Kommende opgaver</li><li>c) Økonomi</li><li>d) Opfølgning på beboer-henvendelser</li><li>e) Eventuelt</li></ol></li><li>3. Opfølgning på informationsmødet om helhedsplanen.</li><li>4. Afdelingsmøde 2022<ol style="list-style-type: none"><li>a. Aftaler om de praktiske ting</li><li>b. Indkomne forslag</li><li>c. Input til beretningen</li></ol></li><li>5. Næste møde</li><li>6. Eventuelt</li></ol> |

### 1. Godkendelse af referat

Referat afdelingsbestyrelsesmøde d. 31/1 godkendt.

### 2. Driften

#### a. Status på igangværende opgaver

Driften ikke til stede.

##### i. Indkørslen ved campingvognsparkeringen.

IC sender forespørgsel om tidsramme for færdiggørelsen videre til JA.

#### b. Kommende opgaver

Driften ikke til stede.

#### c. Økonomi

Driften ikke til stede.

#### d. Opfølgning på beboer-henvendelser

Driften ikke til stede.

**e. Eventuelt**

Driften ikke til stede.

**3. Opfølgning på informationsmødet om helhedsplanen**

Det var et fint møde, med mange gode spørgsmål, som blev besvaret.

Beboere blev opfordret til at sende eventuelle nyopståede spørgsmål på mail til afdelingsbestyrelsen.

[Bestyrelsen-SG@kab-bolig.dk](mailto:Bestyrelsen-SG@kab-bolig.dk) Aktuelt er der ikke kommet nogle spørgsmål.

Økonomien omkring tilvalg er uafklaret. IC beder om følgegruppemøde evt. over Teams i næste uge, så vi kan få klarhed over hvilke muligheder der er, når nu muligheden for afbetaling sammen med huslejen ikke længere er muligt.

Vi skal have Wissenberg og Vandkunsten til at udarbejde det skriftlige infomateriale snarest, så vi kan få det til gennemlæsning inden det omdeles til beboerne.

**4. Afdelingsmødet 2022****a. Aftaler om de praktiske ting**

Mødelokalet er booket. JG tjekker op på hjælp/vejledning til teknik(projektor/mikrofon).

JA står for vand og stemmesedler. DF trækker sig fra bestyrelsen, så der skal vælges et ekstra bestyrelsesmedlem for 1 år.

**b. Indkomne forslag**

Der er kommet 2 forslag. Et forslag omhandlende datoer for beboerafstemning vedr. helhedsplanen.

*(Efterskrift; trukket tilbage dagen efter dette møde)* Et forslag omhandlende ladestandere til el-biler.

IC spørger SM hvornår vi hører noget om den statslige pulje hvor vi har søgt om tilskud til ladestandere.

**c. Input til beretningen**

Parkering af kassevogne. Hjemmesiden på overhead.

**5. Næste møde**

Konstituerende afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag d. 22. marts kl. 18.00

**6. Eventuelt**

Ingen emner.